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Aanwezig bestuur: Jan Leenders (JL)), Aad van den Hoek [AH], John van Item (JvI), Peter Keuker (PK), 

Lida Hoek (LH) en Hilde Herrewijnen (HH). 

 

Overige aanwezigen: Anne Marijke Ellema (EMA), Kees van Rixoort (KvR), Jan Verboom (JV), Ed 

Neeleman, Marc van Duin (MvD, wijkagent), Don Speldt en Mariëlle van den Berg.  

Afmeldingen: Henk Zwanenburg (vakantie)  Afwezig: Julienne Robijn  

1 Opening 
Door de voorzitter Jan Leenders 

Actie: 

2 Mededelingen 
Lida Hoek, gaat als kandidaat bestuurslid taken van Aad van den Hoek overnemen. 
Hilde Herwijnen gaat eveneens meedraaien in het bestuur. 
Voorzitter is blij met dames in het bestuur. 

 
 
 

3 Notulen 1 mei 2023 
Zonder opmerkingen goedgekeurd 

 

4 Ingekomen en uitgaande stukken 
2/5 KvK wijziging gegevens Aad v.d. Hoek algemeen bestuurslid 
9/5 Mail AME Overleg pumptrack in Rondeel 6 juni 14.00 – 16.00 uur 
15/5 Mail gemeente m.b.t. inloopavond 23 mei aanpassing gemeentehuis voor opvang 
Vluchtelingen. Is druk bezocht. Ging over opvang van 23 statushouders. Veel emotie. 
Gemeente met rug tegen de muur, anders regelt de staat het zelf. Er komt permanente 
beveiliging. Voorziene problemen: drukte in de straat, mogelijke herbestrating Voorstraat. 
15/5 Mail Martijn Lambert n.a.v. overleg 10 mei krekenroute. Volgens Kees veel 
onduidelijkheid over coördinatie van uitvoer, wandeling Ooltgensplaat onverwacht 
aangepast. 
17/5 Nieuwsbrief ZHVKK. Het is weer mogelijk goede ideeën in te brengen. Dirksland heeft 
voor dit jaar nog geen nieuwe projecten. 
22/5 Mail Erfgoedlijn, thematafel 8 juni as. (HZ en JL afgemeld) 
22/5 Mail Erfgoedlijn, overleg projecten 28 juni as. (HZ aangemeld) 
26/5 Mail gemeente Start De Goede Nieuwe Tijd. Met dit project wil de gemeente 
aandacht vragen voor ouderen en hun toekomst. In hoeverre bent u voorbereid op de oude 
dag? 
30/5 Mail Flakkees korenfeest 9 juni is uitverkocht. Maximaal 230 aanwezigen. 

 
 
 
 
 
JL 
 
 
KvR 
 
 
 
 
HZ 

5 Ontwikkeling De Schakel 
 Op 25 mei ’s avonds werd een inloopavond georganiseerd voor voortzetting van het 
beheer. De avond werd goed bezocht. De heer Rik Heijink heeft zich als vrijwilliger voor het 
beheer gemeld. Nog 8 inwoners boden zich aan als vrijwilliger. Op 12 juni is een 
bijeenkomst belegd om een-en-ander vorm te geven. Namens de gemeente zal Ciska 
Doornbos de verdere coördinatie op zich nemen en het college te polsen voor een betaalde 
deeltijdfunctie voor het beheer. Voor het schenken van alcoholische dranken zijn mogelijk 
kandidaat vergunninghouders aanwezig. Anders is een cursus van circa €475,- te 
bekostigen door de dorpsraad. 

 
 
 
 
 
JL 

6 Terugkoppeling Trekkertrek 
Indrukwekkend evenement met duizend(en) bezoekers. Er is veel voor de jeugd gedaan. 
Ook de inwendige mens werd ruim voorzien. De organisatie was perfect. 

 
 
JL 

7 Terugkoppeling De Goede Nieuwe Tijd 
11 mei was er een info over ouder worden en voorbereid zijn op wat er komen gaat. Dit 
initiatief ging uit van alle zorginstellingen op ons eiland, aangevuld met 
patiëntenverenigingen, de woningbouwcorporatie e.a. Er zijn vrijwilligers aangetrokken die 
ouderen kunnen adviseren over toekomstig wonen, leefstijl, mantelzorg e.d. 

 
 
AME 

8 Terugkoppeling krekenroutes 
10 mei heeft overleg plaatsgevonden. Zie mededelingen. 

PK 
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9 Jaagpad 
De feestelijke opening van het jaagpad op 8 juli kan misschien niet doorgaan. Inmiddels is 
reeds bewegwijzering aangebracht, zijn er toegangshekjes geplaatst, is er een betonnen 
trap bij de fietsbrug gerealiseerd en komt er deze week een infobord bij de ingang. Echter 
bij de aanleg van de trap zijn diepe tractorsporen ontstaan en staat het gras anderhalve 
meter hoog. De pachtboer kan er niet maaien zolang de gemeente het terrein niet laat 
egaliseren. Bovendien klaagt de boer over gebrek aan communicatie en het uitblijven van 
een maaicontract. Gepoogd wordt de boel nog vlot te trekken. 

 
 

10 Koffermarkt 
Veel animo. Maximaal 95 deelnemers toegelaten. Organisatie Frits Veringmeijer 

FV 

11 Schouw 
Lida gaat de invulling van de Schouw van Aad overnemen. Het houten bruggetje bij het 
Poldersweegje is inmiddels vervangen. Het bruggetje bij P4 aan de Mozartsingel moet nog 
nieuwe zijhekjes krijgen.  

LH 

12 Pumptrack 
Op 6 juni zal in het Rondeel een werkbijeenkomst plaatsvinden. De kinderen 
(initiatiefnemers) mogen in een ontwerp(tekensessie) hun ideeën inbrengen. Dee 
dorpsraad is vertegenwoordigd door Jan en Peter. 

 
JL 
PK 

13 Dorpswandelingen 
De eerste wandeling heeft plaatsgevonden op 13 mei. Er waren 6 deelnemers. Kees en 
Peter gidsen nu nog samen, ook op 17 juni. Op vrijdagavond 30 juni vindt een speciale 
wandeling voor 17 personen plaats. Iemand die afscheid neemt van het ziekenhuis. 

 
 

14 Dorpsplein 
Geen ontwikkelingen. Blijft wel op de agenda staan. 

 
PK 

15 Voortgang ontwikkeling watertoren 
Op 15 mei heeft op het gemeentehuis overleg plaatsgevonden met ambtenaren De Geus 
en De Jong. De Stichting Watertoren heeft aangegeven liever als Vrienden van de 
Watertoren door te gaan, dus niet als exploitant. De SW wil wel graag blijven ijveren voor 
de publieke openstelling van de toren. Op dit moment is door architect Joop Bensdorp een 
inrichtingsplan getekend met daarbij een begroting. De SW heeft zelf financiën en sponsors 
om de benedenverdieping op te knappen. De gemeente zal moeten bijspringen voor 
elektra, sanitair, een veilige trap, e.d. De eerste verdieping moet ook gebruikt kunnen 
worden, maar afsluitbaar via een deur. Jan stelt voor de nieuwe beheerder van de Schakel 
te benaderen voor een functie in de watertoren. Over de buitenverlichting is nog geen 
contact geweest met Ab van der Valk.  

 
 
 
PK 
AH 

16 Nieuwsbrief 
Komt oktober/november. Jan wil meer aandacht voor alles wat de dorpsraad doet. Kees 
gaat proberen een dorpsraadslid te interviewen.  

 
 

17 Website 
Geen bijzonderheden 

 
JvI 

18 Rondvraag 
Mark (politie) was op 23 mei ook aanwezig in het oude gemeentehuis. Hij vond het aantal 
bezorgde burger wel groot. Jan vindt dat er eigenlijk geen overlast geweest is van 
asielzoekers in de Geldershof en in Molenzicht. 
Jan vindt, dat Voorstraat, Ring, Achterdorp en Nieuwstraat hard aan herbestrating toe is. 

 

18 Volgende vergadering 
Nieuwe datum vergadering: 3 juli 2023 

 

 


